
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/7638.

Benyújtás dátuma: 2019-10-08 14:27

Parlex azonosító: F6KTPLI10001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Ungár Péter (LMP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tesz a kormány a csípőszúnyogok által terjesztett 
bőrféregfertőzés megelőzéséért?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  emberekre,  macskákra  és  a  kutyákra  is  veszélyes,  csípőszúnyogok  által  terjesztett
bőrféregfertőzés  ütötte  fel  a  fejét  a  fővárosban.  A parazita  járványszerűen  terjed.  Állatorvosok
elmondása szerint napi szinten visznek be fertőzött háziállatot a rendelőkbe. A fertőzés az emberre
nem  csak  a  csípőszúnyog  miatt  veszélyes,  hanem  állatról  emberre  is  terjed,  ezért  a  fertőzött
háziállatról is meg lehet fertőződni. Az orvosszakértő szerint 2025-ig akár minden tizedik magyart
érinthet a fertőzés, ugyanis a klímaváltozással együtt járó felmelegedés kedvez az ilyen paraziták
elterjedésének.

Kérem Miniszter urat szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

1.Mit tesz a Kormány a csípőszúnyogok által terjesztett bőrféregfertőzés megelőzése céljából?

2.A  minisztérium  melyik  részlege  foglalkozik  a  járvány  megelőzésével,  és  vannak-e
dokumentumok, beszámolók az eddig elvégzett munkáról?

3.A klímaváltozás  okozta  felmelegedés  egyre  több  hasonló  járványt  hoz  Magyarországra.  Nem
gondolják-e, hogy a klímavészhelyzet bevezetésével és konkrét cselekvési tervek kidolgozásával
védhetné meg a kormány a magyar embereket a fertőző parazitáktól?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2019. október 08.
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